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Raadsinformatiebrief 
  
nummer 2015-2 
februari 2015 
 
 
 
Voor deze raadsinformatiebrief zijn de volgende onderwerpen opgegeven: 
Raadsplanning: 
 

- overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 3e cyclus 2015 
 
 

 
Uitwisseling (presentaties):  

- Uitkomsten onderzoek zwembad 
- Bestemmingsplan Groot Schutterhoef en uitbreiding Philadelphia Zorg 
- Van der Valk hotel Leusden 
- Derde Grebbelinie project Liniedijk Leusden Noord  
- Hart van Leusden 
- Uitvoeringsplannen beleidsplan sociaal domein 2015-2016 

- Larikslaan2 
 

 
 
Actuele informatie:  

1. Criminaliteitscijfers Leusden 2014 
2. AED bij de brandweer 
3. Ruimere mogelijkheden voor nevenactiviteiten 
4. Voortgang Sportbedrijf 
5. Visie Detailhandel 
6. Gebruik als kantoorruimte van het bijgebouw bij pand van Eikelboom & De 

Bondt aan de Arnhemseweg 7a 
7. Implementatie Huisvestingswet 2014 
8. De Schammer 
9. Sociaal Domein 

 
 
 
 

Raadsplanning:  

 
Bijgaand treft u het overzicht aan te leveren raadsvoorstellen, waarin de raadsvoorstellen 
voor de 3e vergadercyclus 2015 zijn opgenomen (bijlage 1). 
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Uitwisseling (presentaties): 
 
Uitkomsten onderzoek zwembad 

In de uitwisseling van 12 maart a.s. zal u door middel van een presentatie worden 
geïnformeerd over de uitkomsten van het onderzoek naar de toekomstige onderhoudskosten 
van het zwembad Octopus. Ook zijn mogelijke alternatieven onderzocht, omdat te 
verwachten was dat de onderhoudskosten sterk zouden toenemen om aan de gestelde 
kwaliteitseisen te kunnen voldoen, gezien de veranderde wetgeving. Het college bereidt een 
raadsvoorstel voor over verschillende toekomstscenario’s van de zwemvoorziening in 
Leusden. Deze wordt u ter besluitvorming voorgelegd in de raad van 21 mei, de presentatie 
op 12 maart heeft als doel u mee te nemen in het onderwerp. 
 
 

Bestemmingsplan Groot Schutterhoef en uitbreiding 
Philadelphia Zorg 

Het plan voor landgoedontwikkeling Groot Schutterhoef aan de Arnhemseweg is één van de 
projecten uit het convenant ‘Groene Agenda’. Het is de bedoeling om in dit gebied de 
agrarische functie van de voormalige boerderij ‘Groot Schutterhoef’ om te zetten en in te 
richten als natuur. Ter compensatie geeft het bestemmingsplan de mogelijkheid om de 
woon-zorglocatie Groot Schutterhoef uit te breiden. Het voorontwerp bestemmingsplan heeft 
in het kader van de inspraak ter inzage gelegen. Naar aanleiding van de ter inzage legging 
zijn er een zestal inspraakreacties ontvangen van bewoners van de Schutterhoeflaan / 
Werkgroep Beekdal Leusden (WBL).  
 
Tijdens de uitwisseling van 12 maart wil het college de raad graag informeren over de 
plannen. Daarnaast krijgen vertegenwoordigers van landgoed Den Treek-Henschoten, 
Philadelphia Zorg en WBL, op uitnodiging van het college, gelegenheid een toelichting te 
geven op de plannen en ingediende inspraakreacties. Ook zal er gelegenheid zijn om 
toelichting te vragen aan de portefeuillehouder hoe het college met de inspraakreacties is 
omgegaan.  
 
Voor de volledigheid wijzen wij u er op dat het ontwerp bestemmingsplan Groot Schutterhoef 
voor de officiële procedure inmiddels ter inzage ligt. 
 
 

Van der Valk hotel Leusden 

Van der Valk Hotel Leusden heeft het initiatief genomen en verzocht om een presentatie te 
verzorgen aan de raad over hun gewenste bedrijfseconomische ontwikkelingen aan de 
Philipsstraat 18. 
 
 

Derde Grebbelinie project Liniedijk Leusden Noord 
De gemeente Leusden is medeondertekenaar van de beleidsvisies “Grebbelinie Boven 
Water”.  Via het uitvoeringprogramma van deze visie is in december een budget van € 
225.000,- beschikbaar gesteld door de Provincie om een nieuw Grebbelinieproject uit te 
voeren. Het project is in januari vastgesteld door jet college van B&W en gaat binnenkort in 
uitvoering.  Dit derde Grebbelinieproject, Liniedijk Leusden Noord, maakt het mogelijk om 
het stuk liniedijk in Leusden tussen  het Valleipark en de Mossel bij de A28 ook te 
renoveren.  Er zijn twaalf maatregelen in het project om dit stuk dijk te restaureren, beter 
zichtbaar en beter beleefbaar te maken. In een korte presentatie gaan we u concreet 
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vertellen wat er staat te gebeuren op dit stuk Liniedijk, wanneer het wordt uitgevoerd en hoe 
het allemaal gefinancierd is.  
 
Om het project goed te laten zien is er voor de raadsvergadering nog een excursie om het 
gebied te bezoeken. Voor deze excursie wordt iedereen nog uitgenodigd.  
 
 

Hart van Leusden 

Het bestuur van de VVE bedrijfsruimten H1 De Hamershof is gevraagd het plan voor het 
aanpassen van de gevels van de winkels toe te lichten in de uitwisseling van 12 maart.  
 
 

Uitvoeringsplannen beleidsplan Sociaal Domein 2015-2016 

Uw raad heeft in november 2014 het beleidsplan sociaal domein 2015 – 2016 vastgesteld. 
Ons college heeft vervolgens in januari het uitvoeringsprogramma vastgesteld. Dit 
uitvoeringsprogramma is in nauwe samenwerking met het maatschappelijk veld opgesteld. 
In het uitvoeringsprogramma zijn de vier centrale doelstellingen van het beleidsplan via vier 
programmalijnen geconcretiseerd in resultaten, activiteiten, werkwijze, betrokken 
organisaties, kosten en (kwantitatieve) indicatoren. In het uitvoeringsprogramma zijn ook de 
onderwerpen van de droomkaart meegenomen die betrekking hebben op het beleidsplan. 
Tijdens de uitwisseling van 12 maart informeren wij u uitgebreid over inhoud en proces. 
 
 

Larikslaan2 
De directeur van Larikslaan2 zal tijdens de uitwisseling van 12 maart mondeling een inzicht 
geven in de kwalitatieve aspecten, en dan met name contacten met inwoners en uitvoerende 
partners, rond de invoering sinds 1 januari. 
 
 
 

Actuele informatie: 
 
1. Criminaliteitscijfers Leusden 2014 
Veiligheidsbeeld gemeente Leusden 2014 
In 2014 is het totaal aantal misdrijven in Leusden met 5% gedaald ten opzichte van 2013. 
Zowel het zakkenrollen (-47%) als het aantal meldingen van jongerenoverlast (-37%) is in 
2014 in Leusden fors afgenomen. Het aantal vernielingen is gestegen met een toename van 
+17% ten opzichte van 2013.  
 
Gebiedsgerichte aanpak 
In het kader van de Samenleving Voorop worden inwoners gestimuleerd om actief betrokken 
te zijn bij hun directe leefomgeving op het gebied van veiligheid. Voorbeelden voor de 
gebiedsgerichte aanpak zijn: inzet van Burgernet, Waaks en Whats-app groepen in diverse 
wijken in Leusden. Zo hebben in de maand december inwoners van de wijk Tabaksteeg de 
politie geholpen bij het opsporen van inbrekers in twee woningen in de wijk. Deze 
signalerende functie én de inzet van de politie in de verschillende wijken hebben 
bijgedragen aan de daling van het aantal woninginbraken (-5%). Een positieve ontwikkeling 
is dat het aantal geslaagde woninginbraken is afgenomen. Dat terwijl het aantal pogingen is 
gestegen.  
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Jongerenoverlast 
Het aantal meldingen van jongerenoverlast is het tweede jaar op rij fors gedaald, nu met  
-37%. Mede door de uitvoering van het groepsverbod, de verbeterde gebiedsgerichte 
aanpak en de inzet van de ketenpartners op deze groepen, beschikt de gemeente op dit 
moment niet over hinderlijke, overlastgevende of criminele jeugdgroepen. 
 
Autokraken 
Het aantal autokraken is in 2014 met -16% afgenomen. Het project waarbij de gemeente 
samen met de politie GPS systemen koppelt aan navigatiesystemen van inwoners heeft 
ertoe geleid dat een aantal autokrakers konden worden aangehouden. In de praktijk blijkt 
dat dit een afschrikkende werking heeft op potentiële autokrakers.  

  

 
 

2. AED bij de brandweer 
In het AB van 16 februari is besloten om alle 67 brandweerposten binnen de VRU te 
voorzien van een AED. Hiermee worden alle brandweereenheden in staat gesteld om 
reanimatie te starten indien dit noodzakelijk is. In 2017 zal de inzet van de AED bij de 
brandweer worden geëvalueerd. 
 
  

3. Ruimere mogelijkheden voor nevenactiviteiten 
Het college start een onderzoek ten behoeve van nieuwe uitgangspunten voor 
nevenactiviteiten. Veel ondernemers en exploitanten van accommodaties hebben ideeën om 
naast de eigen hoofdactiviteit hun accommodatie ook te gebruiken voor andere activiteiten. 
Voorbeelden hiervan zijn verhuur als vergaderruimte, kinderopvang, exposities en 
privéfeesten. Vaak kan dit niet door wet- en regelgeving, zoals bestemmingsplannen en de 
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horecaverordening. Het college wil hier meer ruimte voor bieden. Voor veel 
maatschappelijke partijen geldt bovendien dat middelen vanuit de overheid afnemen en een 
groter beroep op hen wordt gedaan om (financieel) zelfstandig te functioneren. Ruimte om te 
kunnen ondernemen is hier bij een randvoorwaarde. 
 
Voor de stimulering van creatief ondernemerschap en zelfstandige maatschappelijke partijen 
is het nodig meer mogelijkheden te hebben om ter ondersteuning van de hoofdactiviteit ook 
andere activiteiten te organiseren. Er wordt een maatschappelijke dialoog opgestart met 
partijen over de kansen en bedreigingen van deze koers. Onderzocht wordt welke regels in 
bestemmingsplannen en verordeningen kunnen worden aangepast om het 
ondernemerschap zo veel mogelijk te vergroten. 
 
De verruiming van de mogelijkheden in nevenactiviteiten kan gevolgen hebben voor de 
directe omgeving. Afhankelijk van bijvoorbeeld de mate van geluidsoverlast of het effect op 
natuurwaarden kunnen nevenactiviteiten in meer of mindere mate worden toegestaan. 
Ander aandachtspunt is dat nevenactiviteiten bijvoorbeeld bij gesubsidieerde partijen tot 
oneigenlijke concurrentie kunnen leiden. Wij zullen in ons onderzoek bekijken hoe wij met dit 
aandachtspunt om kunnen gaan. 
 
Voor de bebouwde kom, inclusief de sportcomplexen, worden de nieuwe uitgangspunten op 
korte termijn uitgewerkt. Voor het buitengebied wordt de discussie over nevenactiviteiten  
meegenomen in de nieuwe visie buitengebied. De uitkomsten van de maatschappelijke 
dialoog worden teruggekoppeld. We verwachten voor het eind van dit jaar een raadsvoorstel 
met de uitgangspunten voor in de bebouwde kom aan te kunnen bieden. 
 
 

4. Voortgang Sportbedrijf 
Met het beoogd sportbedrijf zijn we in de fase van het maken van concrete afspraken over 
de pijlers van het sportbedrijf. Te weten: 

1. uitvoering sportbeleid (sportstimulering en verenigingsondersteuning); 
2. makelpunt (optimaal afstemmen van vraag en aanbod gekoppeld aan prestatie 

afspraken); 
3. verhuur  en beheer van accommodaties (regelen van structurele en incidentele huur 

en het sporttechnisch onderhoud). 
Het streven is om u in de raadsvergadering van 21 mei in de gelegenheid te stellen om uw 
eventuele wensen en bedenkingen omtrent het sportbedrijf kenbaar te maken.  

 
 

5. Visie Detailhandel 
In het coalitieakkoord 2014-2018 is opgenomen dat het detailhandelsbeleid van Leusden 
geactualiseerd wordt. Het huidige detailhandelsbeleid dateert uit 2007 en is aan herziening 
toe. Mede als gevolg van schaalvergroting, branchevervaging en online winkelen, staat de 
markt onder druk. Het retail landschap is de laatste jaren sterk aan het veranderen. Landelijk 
bestaat het beeld van toenemende leegstand. De algemene verwachting is dat het aantal m² 
detailhandel in de toekomst verder zal dalen.    
 
Leusden zet in op het behouden van vitale detailhandelsconcentraties, waarmee in 
belangrijke mate wordt bijgedragen aan de werkgelegenheid en de leefbaarheid in deze 
gemeente. Het behoud van een levendig centrum “Hamershof” en de realisatie van 
wijkwinkelcentrum “de Biezenkamp” zijn gedefinieerd als bestuurlijke ambities en maken 
integraal onderdeel uit van de detailhandelsvisie. Daarnaast zal de visie aangeven hoe 
Leusden wil anticiperen op de toekomst: op welke manier wordt ruimte gegeven aan nieuwe 
vormen van detailhandel (zoals perifere ontwikkelingen, outlets, vliegende winkels,  
webwinkels etc.)? 
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In januari 2015 is gestart met een analyse van de Leusdense situatie (leegstand, koopkracht 
af- en toevloeiing, marktruimte voor detailhandel, positie van Leusden in de regio). Vanaf 
februari wordt input opgehaald bij ondernemers, de Leusder Ondernemers Federatie, 
winkeliersverenigingen, geïnteresseerde partijen, regiogemeenten etc.  
Verwacht wordt dat de “visie detailhandel” na de zomer van 2015 ter besluitvorming aan de 
raad wordt aangeboden. Na vaststelling zal deze visie een bouwsteen vormen voor de op te 
stellen structuurvisie en bestemmingsplannen (o.a. voor bedrijventerreinen de Plantage en 
Buitenplaats). Daarnaast zal het een kader vormen voor het al dan niet mogelijk maken van 
nieuwe initiatieven.  
 
 

6. Gebruik als kantoorruimte van het bijgebouw bij pand 
van Eikelboom & De Bondt aan de Arnhemseweg 7a 
Naar aanleiding van een handhavingsverzoek inzake het gebruik als kantoorruimte van het 
bijgebouw aan de Arnhemseweg 7a heeft het college uitgebreid juridisch onderzoek gedaan 
naar de vraag of (conform het handhavingsbeleid) dit gebruik anno 2015 te legaliseren valt. 
Dat blijkt mogelijk te zijn door het aanvragen van een omgevingsvergunning, zulks ondanks 
dat in 2012 de raad bij de vaststelling van het bestemmingsplan dit gebruik eerder uitsloot. 
Hierover zijn inmiddels met de eigenaar afspraken gemaakt en zijn omwonenden/indieners 
van het verzoek tot handhaving geïnformeerd door het college. De eigenaar gaat nu een 
omgevingsvergunning aanvragen. Zodra wij de aanvraag hebben ontvangen zullen wij deze 
in behandeling nemen en beoordelen, daartegen staat bezwaar en beroep open.  
 
 

7. Implementatie Huisvestingswet 2014 
Per 1 januari 2015 is de Huisvestingswet 2014 in werking getreden. Uitgangspunt van deze 
wet is vrijheid van vestiging. Alleen wanneer en voor zover er sprake is van schaarste mag 
met behulp van woonruimteverdeling de onevenredige verdringing van categorieën 
woningzoekenden worden bestreden. Deze verordening moet onderdeel zijn van een pakket 
aan maatregelen om de schaarste op te lossen en geldt voor maximaal vier jaar.  
 
Woningzoekenden in Leusden moeten gemiddeld circa drie jaar wachten op een huis. Los 
van de vraag of er om deze reden sprake is van schaarste, zijn de corporaties erg 
enthousiast over het eind 2014 gestarte regionaal woonruimteverdeelsysteem als middel om 
tot betere en snellere verdeling te komen. Voor Leusden geldt dat woningen worden 
toegewezen op grond van inschrijfduur. Ook als er geen verordening wordt vastgesteld, blijft 
dit zo.    
 
De Huisvestingswet bepaalt dat per 1 juli a.s. de huidige Huisvestingsverordening vervalt. 
Wat ons betreft doen wij u voorlopig geen voorstel tot het vaststellen van een verordening 
om de verdeling van sociale huurwoningen te reguleren. Op basis van de na twee jaar 
afgesproken evaluatie van het regionale verdeelsysteem willen wij de woonruimteverdeling  
graag eerst op zijn effectiviteit bezien en niet nu weer nieuwe regels maken. 
 
Wat wij wel noodzakelijk vinden, is dat er een regeling blijft voor het toekennen van urgentie. 
Er zijn categorieën woningzoekenden die geen drie jaar kunnen wachten en met spoed 
woonruimte nodig hebben. De Huisvestingswet geeft de mogelijkheid dit afzonderlijk te 
regelen. Op basis van een evaluatie van de huidige regeling doen wij u in de vergadering 
van juli a.s. een voorstel voor spelregels met betrekking tot het toekennen van urgentie.  
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8. De Schammer 
De provincie Utrecht, het waterschap Vallei & Eem (tegenwoordig Waterschap Vallei en 
Veluwe), de gemeente Amersfoort en de gemeente Leusden hebben eind 2005 besloten 
om, in samenwerking met Stichting Het Utrechts Landschap, het gebied De Schammer te 
ontwikkelen tot een recreatieve voorziening. Dit in combinatie met ruimte voor waterberging 
en versterking van natuur. In 2009 hebben deze partijen een realiserings- en 
beheersovereenkomst gesloten. Het project De Schammer is inmiddels uitgevoerd geheel 
overeenkomstig de tussen partijen gemaakte afspraken.  
 
Partijen hebben formeel hun samenwerking in het project De Schammer beëindigd. 
Daarmee is ook een einde gekomen aan de grondexploitatie De Schammer. Bij de 
actualisatie van de grexen 2015 (mei 2015) zal de raad worden voorgesteld deze 
beëindiging te bekrachtigen. 
 
In het project is ruim € 10 mln. geïnvesteerd, waarvan ca. € 1 mln. vanuit Visie 2010 door de 
gemeente Leusden. Het gehele project is gerealiseerd vrijwel overeenkomstig de begroting 
(afwijking minder dan 0,3 %). 
 
Naar aanleiding van vragen uit de Statencommissie van oktober 2013, heeft de provincie, in 
samenspraak met de projectpartijen van De Schammer, de gang van zaken rond de 
verwerving en onteigening geëvalueerd. Vermeldenswaardig uit deze evaluatie is dat het 
gedachtengoed uit de 'Leusdense Plus' door de provincie in haar verwervingsbeleid is 
overgenomen. Deze 'Leusdense Plus' heeft als hoofdkenmerk dat er in de periode van 
planvorming, voorafgaand aan verwerving en eventueel onteigening, met grondeigenaren 
(i.h.a. agrariërs) wordt gesproken over alternatieven voor het in stand houden van hun 
bedrijfsvoering. 
 
Het gebied De Schammer zal nog gevolgen gaan ondervinden van de verbreding van de 
A28, die voortkomen uit de reconstructie van het knooppunt Hoevelaken. In de vorige 
bestuursperiode is de raad daarover geïnformeerd. 
Afhankelijk van de ontwerpkeuze voor die verbreding moet een strook van De Schammer 
gelegen langs de A28 worden opgeofferd. Deze strook heeft een breedte die maximaal reikt 
tot het buitentalud van de twee terpen die in De Schammer zijn gelegen langs de A28 (max. 
60 m. uit de zijkant van de A28). 
 
 

9. Sociaal Domein 
Transitie Sociaal Domein – Stand van zaken 
Hoewel het nog veel te vroeg is om conclusies te trekken, lijken over het algemeen de 
wijzigingen in het Sociaal Domein voor wat betreft de gemeentelijke uitvoering voorspoedig 
te verlopen. Larikslaan2 en het CJG worden druk bezocht met veel uiteenlopende vragen. 
Beantwoording daarvan c.q. het bieden van directe kortdurende ondersteuning verloopt 
inhoudelijk voorspoedig, maar daarbij moet wel worden opgemerkt dat het zogenaamde 
Basis- en Sociaalteam stevig onder druk staat. 
Eerder is aangegeven dat 2015 als 'leerjaar' moet worden gezien. Het college houdt daarom 
de vinger goed aan de pols en anticipeert daar waar dat nodig is om uiteindelijk maatwerk 
en kwaliteit te blijven leveren.  
De directeur van Larikslaan2 zal tijdens de uitwisseling van 12 maart mondeling een inzicht 
geven in de kwalitatieve aspecten, en dan met name contacten met inwoners en uitvoerende 
partners, rond de invoering sinds 1 januari.  De kwantitatieve informatie kan dan nog niet 
opgeleverd worden. Wij zullen u zo spoedig mogelijk infomeren over het moment waarop dat 
wel mogelijk is.   
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Visieontwikkeling RWA/Amfors – Het vertrekpunt 
Op 1 januari 2015 is de Participatiewet in werking getreden. Voor RWA/Amfors betekent dit 
de instroom van nieuwe doelgroepen en het stoppen van instroom van WSW‘ers. 
Gelijktijdig geeft het subsidieresultaat een negatieve trend weer: van -/-  € 3,4 miljoen in 
2014 tot naar verwachting -/- €  5,1 miljoen in 2018. 
Om deze redenen worden in de eerste helft van 2015 de verschillende scenario’s voor 
RWA/Amfors uitgewerkt teneinde in juli 2015 door de gemeenteraden een 
voorkeursscenario Toekomstvisie RWA/Amfors te laten vaststellen. 
Dit proces start voor de betrokken gemeenteraden op 10 maart (17.30 – 19.30 uur) met een 
gezamenlijke informatieve bijeenkomst in de raadzaal van Leusden met een presentatie 
over het vertrekpunt.  Op 2 april en 21 mei zal de mening van de raad gepeild worden inzake 
de uitgangspunten en criteria, respectievelijk de uitgewerkte scenario’s. Het voornemen is 
om uiteindelijke besluitvorming over de scenario’s tijdens de raadsvergadering  op 2 juli a.s. 
te laten plaatsvinden.   
 
Hulp bij het huishouden (HH)  
Per 1 februari 2015 is de algemene voorziening HH ingegaan. De raamovereenkomsten zijn 
verlengd tot 1 januari 2016. De wijzigingen op de raamovereenkomsten zijn opgenomen in 
een addendum, dat inmiddels door de aanbieders en de gemeente is ondertekend. Eén van 
de zeven aanbieders heeft ervoor gekozen de algemene voorziening niet aan cliënten aan 
te bieden. Dit vanwege het beperkt aantal cliënten voor de algemene voorziening.  
 
Mensen met een inkomen dat hoger is dan het Wmo norminkomen (circa 120% van het 
sociaal minimum) zullen naar verwachting gebruik maken van de algemene voorziening. Als 
zij een indicatie hebben voor HH die doorloopt na 31 december 2014 gaan zij, na afloop van 
deze indicatie, over naar de algemene voorziening. Over de wijze waarop dit plaatsvindt 
worden afspraken gemaakt met Larikslaan2 en met de aanbieders.  
 
Mensen met een lager inkomen en mensen van 85 jaar en ouder blijven naar verwachting 
gebruik maken van de wettelijke maatwerkvoorzieningen. Voor hen blijft de eigen 
bijdrageregeling via het CAK gelden. Dit geldt (ongeacht de hoogte van het inkomen) ook 
voor mensen voor wie vanwege bijzondere omstandigheden de algemene voorziening HH 
geen oplossing biedt. Hier is dan sprake van individueel maatwerk.  
 
Voor HH gelden in 2015 de volgende maximum tarieven per uur:  

 HH1      € 21,-- 

 HH2     € 24,50 

 algemene voorziening HH  € 21,80 
 
Door handig gebruik te maken van extra middelen via de HH-toelage van het rijk is het 
Leusden gelukt hulp bij het huishouden in 2015 als algemene voorziening aan te bieden 
tegen een kostprijs van € 12,50 voor de cliënt. De gemeente neemt in 2015 de aanvullende 
kosten voor haar rekening. Mensen die gebruik maken van de algemene voorziening 
hebben meer zeggenschap over de invulling van de hulp bij het huishouden. Zij maken 
daarover zelf afspraken met de aanbieders. Bovendien blijft de werkgelegenheid bij de 
aanbieders hierdoor behouden. In de tweede helft van dit jaar komen er nieuwe 
onderhandelingen met aanbieders over de verstrekking van hulp bij het huishouden in 2016. 
Dan wordt opnieuw de kostprijs bepaald voor de cliënt. 
 
Regiotaxi 
De provincie constateert dat gemeenten meer en meer overgaan tot het hanteren van een 
maximum aantal Wmo zones. Het maximum aantal zones voor de regiotaxi in Leusden is 
vastgesteld op 675. Dit is inclusief 225 opstapzones en komt ongeveer overeen met 1.500 
km per jaar.  
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De kosten van vervoer boven dit maximum komen voor rekening van de provincie. De 
provincie vindt Wmo vervoer een verantwoordelijkheid van gemeenten. Door een maximum 
aantal zones te stellen en dit maximum te verlagen, kunnen gemeenten kosten van Wmo 
vervoer afwentelen op de provincie is de redenering. Dit wil de provincie beperken door met 
gemeenten af te spreken dat minimaal 575 reis-zones per Wmo geïndiceerde voor rekening 
van de gemeenten komen. Vanaf 2017 wil de provincie de financiële bijdrage aan de 
regiotaxi geleidelijk terugbrengen tot nihil. 
 
Het convenant Regiotaxi Eemland-Heuvelrug loopt tot 30 april 2016 en kan in onderling 
overleg tussen partijen twee keer worden verlengd met één jaar tot uiterlijk per 30 april 2018. 
De resultaten met de huidige vervoerder voldoen aan de verwachtingen. Klanten beoordelen 
de Regiotaxi gemiddeld met een 8. Naar verwachting leidt een nieuwe aanbesteding niet tot 
een lagere vervoersprijs. De stuurgroep Regiotaxi is dan ook voorgesteld het convenant 
Regiotaxi Eemland-Heuvelrug met ingang van 30 april 2016 met één jaar te verlengen. 
Begin 2016 zal worden overwogen nogmaals tot een verlenging met één jaar over te gaan. 
 
In de periode tot 30 april 2018 is er dan gelegenheid om in een gezamenlijk proces te komen 
tot nieuw beleid en verbeterde uitvoering van het aanvullend collectief vervoer en van het 
doelgroepenvervoer. Waar mogelijk wordt afstemming gezocht met het reguliere openbaar 
vervoer. De provincie neemt hierin een regierol op zich.  
 
 

 
Het college van Leusden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlage: overzicht aan te leveren raadsvoorstellen 


